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INTERPETAC'A

Zwracam siq z uprzejmq pro3bq o rozwa2enie wlqczenia terenu wzdlu2 ul. Okrq2nej i ul.

Wierzbowej w stale utrzymanie porzqdkowe przez sluiby miejskie.

Problem zgloszony przez mieszkafic6w tego osiedla wskazuje na potrzebq regularnego

sprzqtania, oraz przycinania krzak6w i drzew przed ogrodzeniem (teren za ogrodzeniem nale2y do

Sp6fdzielni Mieszkaniowejl, oraztrawnika od strony chodnik6w wzdlu2 ul. Okrq2nej.

W zwiqzku z powyiszym proszq o odpowiedi na poniisze pytania:

1. Czy wskazany teren nale2y do miasta i czy moZe zostai objqty regularnym utrzymaniem

porzqdkowym?

2. Czy mo2liwe jest wtqczenie tego obszaru w harmonogram stafego sprzqtania oraz od$nie2ania

przez sfu2by miejskie?

Z powa2aniem,
rt

]t^f :t-' a'i \


